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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

OMTRYKT:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

15. januar 2010

22. januar 2010 (Spørgsmålet tilbagetages - Spørgsmålet er 

stillet i Udvalget for Videnskab og Teknologi som spørgsmål 

48)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 271

Kan ministeren oplyse, hvilke konsekvenser den i efteråret 2009 

implementerede udvidelse på 200 studerende årligt på de tre eksisterende 

lægeuddannelser har for den samlede kandidatproduktion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karl H. Bornhøft (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karl.Bornhoft@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand

Sundhedsudvalget 2009-10
SUU alm. del Spørgsmål 271
Offentligt


